
Referat af bestyrelsesmøde 14.marts 2024 i Yderhavnen  

Referat 
 
 
Deltager: Carsten Thomsen, Christian Hasner, Erik Hansen, Michael Pedersen, Rene, Kim Rasmussen 

 
 

 

Formanden har ordet: 

• Vinterbaderne. 

o Formanden beretter om seneste møde med Vinterbaderne. 

▪ Vinterbaderne ønsker at benytte 1. gæsteplads ved gammel bro som bassin 

frem til slut april. Bestyrelsen giver tilladelse med krav om pladsen afspærres 

med tape. 

▪ Vinterbaderne ønsker kun at leje toilet i vinterperioden og vil dermed ikke 

have adgang i sejlklubbens hovedsæson. 

▪ Muligt forslag fra vinterbaderne om at etablere udebruser på YH’s matrikel. 

Vinterbaderne er muligvis villige til at betale etableringsomkostninger samt 

forbrug. Bestyrelsen er enige om at undersøge muligheden, og er positiv 

stemt for ideen. 

• Havnefoged kommende år - fortsat fra sidst. 

o Pt. Ingen løsning på havnefoged for 2024 efter Inderhavnen ikke ønsker at dele 

havnefoged. 

o Bestyrelsen arbejder fortsat på at finde en ekstern løsning. 

o Kan en ekstern løsning ikke findes indenfor budget ramme, må medlemmer gå 

kontrol som tidligere. 

• Økonomi ved husprojekt. 

o Ekstra omkostninger, som er direkte afledt af forureningen på grunden, dækkes af 

hovedklubben. 

o Ekstra omkostninger som ikke er direkte afledt af forureningen, vil blive dækket af 

hovedklubben, som en kassekredit. 

• Carsten/Erik ansøger kommunen om penge. 

o Der er søgt både for inventar samt anlæg af fliser 

o Der er søgt kr. 70.000,- totalt 

o Pt. Afventes svar fra kommunen. 

• Rejsegilde. 

o Afholdes den 15.3.24 

o Der bliver indkøbt pølser, øl/vand til 60 personer. 

 

Bordet rundt, herunder: 

• Økonomien, v. Erik. 
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o Klubopkrævninger er sendt afsted til alle medlemmer.  

o Indtægter er en smule over budget. 

 

• Broen, v. Kim, herunder; 

o Status på bro, herunder planlægning af arbejdsweekender i foråret. 

o Broarbejde påbegyndes d. 23. marts. 

o Udskiftning af 20+ brædder, fæstning af flagstang, ophængning af strøm kabel skal 

udføres. 

o Behov for 6 medlemmer til arbejdsdagen. 

o Der udsendes indkaldelser til arbejdsweekend via nyhedsbrevet. 

 

• Huset, v. Michael. 

o Michael vil tjekke op på muligheder og omkostninger forbundet med installation af 

fiber. 

 

• Pladsmand, v. René 

o Alle pladser minus 2 skolebådspladser er optaget. 

o Skolepladser bruges som gæstepladser indtil videre. 

o Forslag om at sætte ”gæst” skilt op på skolepladserne. 

o Arbejdsdag til åbning af havnen fastsat til d. 6. april. 

o Behov for 6 medlemmer, som indkaldes via nyhedsbrev. 

  

Nyt fra husgruppen 

• Status på byggeri 

o Tag er rejst og byggeri skrider frem med fuld fart. 

o Endelig tidsplans kan nu udarbejdes efter bygningen er vejrtæt. 

 

Eventuelt. 

• Kontrakt med havnen er nu fornyet og løber i 5 år 

• Kontrakten skal fornyes hvert år for at sikre 5 år løbende opsigelse fra havnens side. 

 

 

 

 

 


